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• A tavaszi – karantén – időszakában az önkormányzatnál és a hozzá tartozó óvodában dolgozók aktívan részt 
vettek a falu szépítésében. Az összefogás eredményként megtisztultak a buszmegállók és környezetük. 
Lefestették a váróhelyiségeket. A falu központjában lévő virágágyásokba pedig friss virágokat ültettek. 

Kovácsné Véber Eszter
     polgármester sk.

• Ezúton mondok köszönetet a falu lakosságának a veszélyhelyzetben tanúsított fegyelmezett magatartásért, 
a faluban - kiemelten az egészségügyi és szociális területen - dolgozó munkatársaimnak pedig a 
lelkiismeretes munkájukért.  

• Örömmel osztom meg a falu lakosságával, hogy eredményes volt a Magyar Falu Program keretében orvosi 
eszköz beszerzésére beadott pályázatunk. 1 997 653 Ft összegben a háziorvosi és védőnői szolgálat 
eszközhálózata fog bővülni. Mindkét helyre laptopot veszünk, mellyel az ott dolgozók külső helyszíneken 
történő munkájához tudunk segítséget adni.  A háziorvosi rendelőbe receptnyomtatót, vércukormérőt, 
lázmérőt, mérleget, sztetoszkópot, vérnyomásmérőt, higiénés felszereléseket, a sürgősségi ellátás eszközeit, 
a védőnői szolgálathoz vizsgáló ágyat, magzati szívhang hallgatót, minden korosztályra használható 
mandzsettasorral ellátott vérnyomásmérőt, szín - látásvizsgáló könyvet, táblákat, kartoték szekrényt 
vásárolunk. A program pozitívuma, hogy a beadási határidőtől számítva mindössze két hónap a lebonyolítás 
időtartama.   

• Megrendezésre kerül a Falunap. Az előírt fokozott higiénés feltételek lesznek betartva. Az esti bálon való 
részvételi szám 500 főben lesz korlátozva. A részletes program a következő számban. 

• A koronavírus miatti veszélyhelyzetre való tekintettel, tavasszal nem ülésezhetett a képviselő - testület. A 
faluval kapcsolatos szükséges döntéseket polgármesteri hatáskörrel hoztam meg. A vészhelyzet feloldását 
követően az első testületi ülés június 25-én volt. A következő július 8-án lesz. A képviselő testületi ülések 
napirendi pontjairól részletes tájékoztató a hirdető táblákon. 

• Kovács Zsolt önkormányzati képviselő – lakhelyváltás miatt – lemondott mandátumáról. Az ő helyére a 
listás szavazás következő személye – jelen esetben – Vajai Sándor kerül a képviselő testületbe. 

• A képviselőtestület a közeljövőben tárgyalta a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek 
elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló önkormányzati rendeletet. Ebben szabályoztuk a településen 
történő különböző hulladékok elhelyezését, a köztisztasággal és környezetvédelemmel kapcsolatos 
dolgokat, a felelős állattartásról szóló rendelkezéseket, a közterület használatával kapcsolatos 
lehetőségeket, zajvédelmi szabályokat, az avar és kerti hulladékok égetésére és elhelyezésére vonatkozó 
szabályozásokat. Ez a rendelet a falu közigazgatási területére és az itt élő közösségek békés együttélésének 
biztosítására szolgál. A következő hónapokban a rendeletben foglaltakról itt az újságban is részletes 
tájékoztatást adunk a falu lakosságának. 

• Bár enyhültek a szigorú szabályozások, de azért kérem a lakosságot, hogy azért fokozottan ügyeljenek a 
személyes higiénés szabályok betartására, illetve továbbra is figyeljék a hivatalos kommunikációs 
csatornákat. 

• Az elmúlt időszakban benyújtásra került két pályázat. Az egyik a Magyar Falu program keretében, 
közterületi játszótér kialakítására. Ez a Dózsa utca felső végén a Béke utca felőli részen ( a Göbécsesnél lévő 
akácos) kerülne megépítésre. A játszótér eszközparkja hintából, rugós hintából, csúszdából, egyensúlyozó 
kötélpályából fog állni. Ez inkább a kisebb korosztály játék igényeit fogja kielégíteni, míg a kultúrház 
udvarán lévő inkább az iskolás és a kamasz fiatalokét. A másik a Hungarikum pályázatunk, amit a hazai és 
a külhoni nemzeti értékek, hungarikumok népszerűsítésének támogatására biztosít lehetőséget. Ebben a 
Szalai Miklós hagyatékának megőrzését szeretnénk folytatni. Terveink szerint két kiadványt készítenénk: 
az egyikben a Sün Miklóska című mesét jelentetnénk meg a gyerekeknek, a másikban pedig egy összefoglaló 
tanulmányt készítenénk Szalai Miklósról és a település értékőrző tevékenységéről. 

• A veszélyhelyzet után a Polgármesteri Hivatal ügyfélfogadási rendje visszaállt a szokásos rendre: hétfő- 
kedd – szerda: 8 – 12-ig és 12.30 – 15.30-ig, ebédidő: 12 - 12.30-ig, csütörtökön NINCS ügyfélfogadás, 
pénteken: 8 – 13 – ig.

Önkormányzati hírek
Tapolcán születtem, és jelenleg is itt élek, 12 éves leányommal. Az általános iskolát követően Keszthelyre 

jártam Közgazdasági Szakközépiskolába, ahol külkereskedelmi ügyintéző képesítést szereztem. Majd a 

Budapesti Közgazdaságtudományi Egyetem Államigazgatási Karán (volt Államigazgatási Főiskola) 

végeztem nappali tagozaton igazgatásszervezőként, s a keszthelyi Polgármesteri Hivatalban léptem be a 

munka világába. 

Az önkormányzat Nyirádi Közös Hivatalhoz történő csatlakozása, személyi változásokat is hozott a 

hivatalban. Az előző években a jegyzői teendőket az ajkai hivatal jegyzője (Dr. Jáger László) látta el, januártól 

pedig új jegyzője van településünknek Dr. Németh Mária Anita személyében. Bár még személyesen nem 

találkoztunk, de e-mail-es keretek között kértem tőle egy rövid bemutatkozást. Ezt olvashatják az 

alábbiakban: 

Ügyintézői munkaköreim a közigazgatás több területére is kiterjedtek: foglalkoztam gyámügyi és szociális 

ügyektől kezdve szabálysértési és birtokvédelmi ügyeken át telephelyengedélyezéssel, működési 

engedélyekkel is. 

S néhány gondolatban Halimbáról is szólnék. Nagyon tetszik a falu. A fekvése kifejezetten szép, és látszik, 

hogy jó kezekben volt és van a település, hiszen minden pályázati lehetőséget megragadtak és maximálisan ki 

is használtak. Ez látszik a megújult középületeken is. 
Jegyzőként egyrészt az a feladatom, hogy a hivatalban folyó ügyek intézése megfeleljen a hatályos 

jogszabályoknak, másrészt pedig, hogy a lakosságnak a segítségére tudjunk lenni akkor is, ha nem a 

hatáskörünkbe tartozó ügyben fordulnak hozzánk: ez esetben segítséget kell tudnunk nyújtani, hová kell, 

hová lehet fordulni az adott problémával. Úgy gondolom a mostani munkakörömben az eddigi szakmai 

tapasztalataim kifejezetten hasznosnak bizonyulnak, hiszen az elmúlt évtizedekben megismertem a 

közigazgatás széles palettájának rendszerét. Megtisztelőnek érzem, hogy a pályázók közül a három település, 

Halimba, Nyirád és Szőc polgármestere engem választott. Részemről azon dolgozom, hogy a falu, a lakosság 

érdekeit szolgáljam.

Nagyon szeretem a munkámat, szerencsésnek is mondhatom magam, hiszen az egyik hobbim is egyben. 

Sokáig nem éreztem megterhelőnek a sok túlórát, határidős munkákat, mára viszont megtanultam kereteket 

szabni, így a munka mellett jut időm jógázni, olvasni és kirándulni is. (SA)

2002-től 2019-ig újra Tapolcán dolgoztam köztisztviselőként a Polgármesteri, illetve Közös Önkormányzati 

Hivatalban. Mindig is fontosnak tartottam a folyamatos szakmai fejlődést, kerestem azokat a lehetőségeket, 

amelyek speciálisabb tudást nyújtanak a közigazgatásban. Ezért munka mellett levelező tagozaton jogász 

végzettséget szereztem a Pécsi Tudományegyetem Állam- és Jogtudományi Karán, majd közigazgatási 

szakvizsgát, illetve 2017-ben anyakönyvi szakvizsgát is tettem. 

E tapasztalatok birtokában 2010 júniusától vezetői megbízatást kaptam az Általános Igazgatási Iroda 

vezetésére. Ide tartoztak a szociális és hatósági ügyek, továbbá a gyámhivatal is. 2013 januárjától, a 

kormányhivatalok megalakulásával az Általános Igazgatási Iroda csoportvezetőjeként folytattam a 

munkámat. 2017 áprilisától 2019 végéig a Tapolcai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője voltam. Majd 

megpályáztam a Nyirádi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzői álláshelyét. Rálátásom már előtte is volt a 

hivatalra, mivel a választások alkalmával Nyirád Tapolcához tartozott. Az akkor szerzett 

munkatapasztalataim kifejezetten pozitívak voltak. A kollégák felkészültnek, elhivatottaknak, 

érdeklődőnek és nyitottnak mutatkoztak. Úgy tapasztaltam és most is ezt látom, hogy a városhoz képest 

sokkal összetettebb, sokrétűbb a tudásuk, hiszen itt szinte minden ügytípushoz ért valamilyen szinten 

mindenki, ami egy városi hivatalban közel sincs így. 

Új jegyző a hivatalban



Kovács Attiláné óvodavezető elmondta, hogy az idei nyáron az – előző 
évektől eltérően – nem zár be az óvoda. Ennek fő oka, hogy - bár az óvoda a 
tavaszi veszélyhelyzetben is minden nap ügyeleti ellátást biztosított - 
nagyon sok szülő kényszerült kivenni az éves szabadságát, így a nyári 
időszakban dolgozniuk kell, s gyermekük elhelyezése gondot okozott volna. 
Ezért döntött úgy a fenntartó, hogy júliusban és augusztusban is fogadja az 
óvoda a gyermekeket. Így segítve a kisgyermekes családokat. Jelenleg 40 
körüli létszámmal működnek. 
- Természetesen örülünk, hogy újra visszatértek a gyerekek a közösségünkbe, már nagyon vártuk őket. Persze 
aki tudja, jó, ha biztosítja gyermeke számára a nyári pihenést, a kötetlenebb napirendet, a családdal töltött 
tartalmas kikapcsolódást. Az iskolába készülő gyermekeknek, pedig még fontosabb ez az időszak, hiszen le kell 
zárni egy korszakot az életükben, és készülni kell egy újabbra.  Ezért ha a szülőknek lehetőségük van arra, 
hogy egy – két hetet, vagy akár csak néhány napot is otthon tudnak maradni a gyermekeikkel, az mindenkire 
nagyon pozitív hatással tud lenni. 
Az óvodavezető elmondta, hogy továbbra is fokozottan ügyelnek a higiénés feltételek biztosítására, illetve a 
szülőknek is javasolták, hogy minél rövidebb időtartamot töltsenek az öltözőhelyiségben. A nyári óvodai élet a 
korábban kialakított napirend újbóli megszokására helyezi a hangsúlyt. Legfontosabb feladatuk, hogy a 
gyermekek számára biztonságos és szeretetteljes környezetet biztosítsanak. 
- Az idei évben nem volt tanévzáró ünnepély, a szülőknek is online tartottunk szülői értekezleteket. Azonban a 
nagycsoportos gyerekek óvodai búcsúztatása most sem marad el. Terveink szerint az iskolai tanévnyitó 
ünnepély előtt köszönnénk el tőlük. Rendhagyó módon ezen csak a ballagó ovisok és szüleik vennének részt.  
Bízunk benne, szeptembertől már a megszokott keretek között tudjuk kezdeni a nevelési évet. – zárta 
gondolatait az intézmény vezetője. 

(SA)  

Óvodai hírek

Nyári programajánló 

• Július 6 – 10 –ig szintén az Erzsébet program keretében a felső tagozatos 

gyerekeknek lesz napközis tábor. 

 Újra várja látogatóit a Művelődési Ház – közösségi színtér. Nyitva tartása 

változatlan: hétfő: szünnap, kedd- péntek: 10 -18, szombat 14 – 19 óra 

között. 

• Június 29 – július 3- ig az Erzsébet program keretében az alsó tagozatos 

napközis tábor várta a gyerekeket.

• Augusztus 3 – 7-ig Unaloműző Erzsébet napközis tábor várja az 

általános iskolás korú tanulókat. 

• A Kormány június 17-i kormányrendeletében engedélyezte az 500 fő alatti rendezvények megtartását, 

ennek köszönhetően az idén mégis lesz falunap. Augusztus második hétvégéjén, 15-én és 16-án rendezzük 

meg Halimba legnagyobb rendezvényét a Nagyboldogasszony napi búcsút és Falunapot. Gazdag kulturális 

programok várják a faluban élőket és az idelátogatókat. 

• Minden hónap 1. csütörtökén 16 órától a Kertbarát kör tartja foglalkozásait.

A programok változásának jogát fenntartjuk. A rendezvények pontos időpontját és a részletes programokat 

keressék a postaládákba bedobott szórólapokon. Emellett figyelmükbe ajánljuk településünk honlapját a 

www.halimba.hu–t és a facebook közösségi oldal Művelődési Ház IKSZT Halimba oldalát is, ahova szintén 

aktuális információkat teszünk fel.

Sok szeretettel várjuk rendezvényeinken! 
Lukács Zsanett  

• Ingyenes testmozgási lehetőség Mozdulj Halimba! elnevezéssel minden szerdán 18 órától Tálosi Katalin 

edző várja az érdeklődőket. 

• Minden hónap 1. szerdáján 16.15-től a Kortalanok Nyugdíjas Klub tartja összejövetelét. 

Újra indultak állandó programjaink:

Augusztusi előzetes: 

Művelődési ház hírei

A 2019/ 2020-as tanévben búcsúzó 8. osztályos tanulóink: Baksa Bence, Boldizsár Bence, Boros 
Brúnó, Busznyák Ferenc Arnold, Csányi Nóra, Cséri Boldizsár, Dallos Kíra, Farkas Barnabás, 
Gfellner Ábel, Hauzer Boglárka, Horváth Adrián Szilveszter, Horváth Szimonetta, Horváth Zsófia, 
Inhof Korina, Kolynok Máté Bendegúz, Kulcsár Csilla Anna, Lendvai Flóra, Rücker Máté, Soltész 
Evelin, Vajai Szabolcs

A különleges helyzet ellenére, 2020. június 12-én tartotta az általános iskola 
hagyományos ballagását. A 11 órakor megszólaló csengő hangja után, 
végzős diákjaink osztályfőnökeikkel – Kusicza Edittel és Kovács Zsolttal - 
alsó tagozatos tantermükből indulva vonultak az iskolából a Művelődési 
Ház udvarára, az ünnepség helyszínére.
A 7. osztályosok műsora után, a végzős diákok elevenítették fel az eltöltött 8 
év legszebb pillanatait. Osztályfőnökük Kovács Zsolt személyre szólóan 
búcsúzott diákjaitól. Az iskola vezetése nevében Nagy Noémi 
megfontolandó útravaló gondolatokat fogalmazott meg. Ezt követően, virággal köszönték meg a 8. osztályos 
diákok pedagógusaiknak a hosszú évek munkáját. (SA)

Eljött tehát a búcsú pillanata is. Az iskola valamennyi tanulója és dolgozója nevében kívánjuk, 
hogy terveitek, céljaitok, álmaitok valóra váljanak!

Osztályfőnökök: Kusicza Edit  (1.- 4. o.), Kovács Zsolt  (5. – 8. o.)

Ballagási ünnepély

Az Erzsébet program által meghirdetett sikeres pályázatnak köszönhetően 
iskolánk 60 alsós tanulója élvezhette a gondtalan pihenést június 29 -  július 
3-ig. A napközis jelleggel működő táborban egész héten reggel 8 és 17 óra 
között gazdag és változatos programok követték egymást: hétfőn tankerti 
foglalkozások, kedden kirándulás a Velencei tóra, ahol a sétahajózás 
mellett strandolni is maradt idő. Szerdán Taliándörögdre ment a csapat, 
ahol Szőke András a falu nevezetességeit mutatta meg a gyerekeknek.  A 
gyaloglás mellett a traktorozás mindenkinek feledhetetlen élményt 
nyújtott. Csütörtökön pedig az ajkai Nomádia szabadidőpark nyújtotta a 
felhőtlen kikapcsolódás örömét. A pénteki záró napon ugrálóvár, népi 
gyermekjátékok kavalkádja biztosította a jókedvet. A táborozók ellátása 
minden igényt kielégített. A bőséges - étkezések mellett a fagylalt, a jégkrém sem maradt el. 

 (SA)

Nagy Noémi igazgató elmondta, hogy a nyár folyamán további két napközis jellegű tábor is várja a gyerekeket. 
Két tábor költségeinek finanszírozása szintén az Erzsébet program sikeres pályázatának köszönhető. 

- Július 6 – 10 között a felső tagozatos tanulóknak szervezzük meg a hagyományos napközis Erzsébet tábort. 
Augusztus 3 – 7 - ig pedig Unaloműző tábort szervezünk. Mindkét tábor programjában szerepel fürdőzés, 
kirándulás, kézműves-, és sportfoglalkozás. Ezekkel a táborokkal a családokon próbálunk segíteni, hiszen - 
míg a szülők dolgoznak - vigyázunk a gyermekekre, ellátást és tartalmas programokat is biztosítunk 
számukra. A táborokba csak 500 Forint önrészt kellett befizetni, amely tényleg csak jelképes összeg, ahhoz 
képest, amennyibe ténylegesen kerül a tábor. A szervezésben és a lebonyolításban aktív segítséget 
nyújtanak a Művelődési Ház, a Védőnői Szolgálat, a Gyógynövényes kert és az iskola munkatársai.  Ezúton 
is köszönjük segítségüket.– zárta gondolatait Nagy Noémi.

Erzsébet tábor – Alsó tagozat

2020. június 24-én délután tartotta az iskola a tanévzáró ünnepélyt. A 
vírushelyzetre való tekintettel, külön az alsó és felső tagozat.  A 3. 
osztályosok vidám hangulatot teremtettek műsorukkal. Nagy Noémi 
igazgató újra felelevenítette a tanév legjelentősebb eseményeit, versenyeit. 
Ezt követően azok a diákok kerültek a középpontba, akik kiemelkedő 
tanulmányi munkájukkal érdemeltek könyvjutalmat. Majd a Szalai Miklós 
Iskolafejlesztési Alapítvány jutalmazta azokat a végzős diákokat, akik az 
elmúlt években közösségi, sport vagy egyéb területen végzett kiemelkedő 
munkájukkal emelték az iskola hírnevét. Név szerint: Boros Brúnó, Cséri 
Boldizsár, Infof Korina, Kulcsár Csilla, Lendvai Flóra, Soltész Evelin. Végül 
a nyolcadik osztályosok átadták az iskola zászlaját a hetedik osztályos 
tanulóknak. Az ünnepély után került sor a bizonyítványosztásra. (SA)

Tanévzáró


